
Årsmøte i Collegium Medievale 
 

 
Årsmøtet i Collegium Medievale ble avholdt tirsdag 12. februar 2008 i kantinen i 

Niels Treschows hus, Blindern, med 38 oppmøtte. 

 

1.  Styreleder Karl G. Johansson bad at punktene valg til tidsskriftredaksjonen og valg 

av revisor ble føyet til dagsorden. Med disse tilføyelsene ble dagsorden godkjent. 

  

2.  Jon Gunnar Jørgensen ble valgt til ordstyrer.  

  

3.  Styrets årsberetning ble presentert av John Megaard. Til setningen om at “styret  

har diskutert kriteriene for medlemskap” kom det spørsmål om hva diskusjonen 

hadde gått ut på, og hva som var styrets konklusjon. Kravene til medlemskap har 

tradisjonelt vært relativt strenge, men styret har ment det var viktig også å 

rekruttere yngre forskere, siden det har vært en sterk forgubbing i medlemsmassen, 

og fordi oppmøtet på medlemsmøtene har vært svært tynt. Forsamlingen ba styret 

komme tilbake med et forslag om kriterier for medlemsskap på neste årsmøte. 

Årsberetningen ble deretter godkjent. 

  

4.  Foreningens regnskap for 2007 ble lagt frem av Kristin Aavitsland. Regnskapet 

viser et betydelig høyere forbruk i 2007 (balanse kr 29 000) enn i 2006 (balanse kr 

52 000). Av differansen på kr. 22 700 er imidlertid kr.12 700 gjeld fra 2006. Resten 

skyldes to forhold: for det første at det ikke ble arrangert noen ekskursjon i 2006; 

for det andre at styret f.o.m. 2007 betaler Novus forlag for drift av medlemsregister 

og innkreving av kontingent. Etter anbefaling fra revisor ble regnskapet godkjent. 

  

5.  Årsberetningen for tidsskriftet ble presentert av Espen Karlsen. Nummeret for 2007 

inneholder 8 artikler med god tematisk spredning. Forlaget sørger for 

språkkontroll, og sender til medlemmene. Det ble stilt spørsmål ved at en artikkel 

er svar på en anmeldelse i “Heimen”. Årsberetningen ble deretter godkjent. 

  

6.  Årsregnskapet for tidsskriftet ble godkjent etter anbefaling av revisor Hallvard 

Kjellberg. Revisor påpeker imidlertid at regnskapet ble levert i siste liten. 



  

7.  Deretter fulgte valg til styre. Karl G. Johansson presenterte valgkomiteens forslag. 

Av styrets medlemmer har Svein Gullbekk trukket seg i løpet av året, mens Geirr 

Leistad ikke tar gjenvalg. Som nye medlemmer ble valgt Stefka Georgieva Eriksen 

(Institutt for lingvistiske og nordiske studier, UiO) og Vibeke Vandrup Martens 

(NIKU). Av de øvrige medlemmer har Jan Brendalsmo, Espen Karlsen og Kristin 

Aavitsland ett år igjen, mens Karl G. Johansson, John Megaard og Hanne Monclair 

har to år igjen. 

  

8.  Så fulgte valg til tidsskriftredaksjonen. Kjartan Ottosson har trukket seg i løpet av 

året, og også Hans Jacob Orning og Fredrikke Schrumpf har meddelt at de trekker 

seg. Til nye medlemmer ble valgt Lena Liepe, Bjørn Bandlien og Kjartan Hauglid. 

I tillegg fikk redaksjonen fullmakt til å supplere seg selv med en norrønfilolog som 

kan erstatte Kjartan Ottosson. 

   

9.   Mangeårig revisor Trygve Skomedal har trukket seg, og i hans sted ble valgt 

Morten Stige. 

  

10. Den sittende valgkomiteen, som består av Margrethe Stang og Bjørn Bandlien, 

kunne ikke være til stede, og har ikke kommet med forslag på andre. De ble 

dermed valgt for et nytt år. 

  

11. Karl G. Johansson orienterte om styrets planer videre. 22. april vil Eldar Heide 

holde foredrag om seid. Det planlegges ingen reise i 2008, derimot diskuterer man 

mulighetene for å arrangere en reise til utlandet i 2009, der man diskuterer 

forskjellige muligheter, Sydjylland, Irland eller til Grønland. 

   

12. Det ble overrakt gaver til Kjartan Ottosen og Trygve Skomedal som takk for 

mangeårig innsats. 

 

13. Etter at selve årsmøtet var avsluttet holdt Kristin B. Aavitsland foredrag om 

Lisbjerg-alteret, det eldste og best bevarte danske middelalteret, fra ca. 1135. 

 



Til slutt var det samvær med ost, vin m.m.   

 

John Megaard 

Sekretær 

 

 

 

 

  

 

 

 

    


